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1. Vaststellen verslag CR OV 11 mei jl. 
 
Het verslag van de OV van 11 mei is vastgesteld met een tekstuele wijziging 
 

2. Nieuwe uitvraag, CR wordt bijgepraat door bestuurder,  
 

Gemeente heeft aangekondigd dat continuïteit voor inwoners en medewerkers belangrijk is.  
Daarnaast heeft de gemeente aangekondigd met de bestaande partijen verder te willen.  
In een gesprek tussen wethouder en Wijkalliantieplus, is afgesproken dat de partijen niet op elkaars 
kavel gaan inschrijven. Hierdoor gaat de concurrentie naar beneden, maar kan de onderlinge 
samenwerking toenemen. 
 
Er is een tweede versie van de Nota van uitgangspunten in de maak.  
 
De CR onderstreept ook het belang van het verknopen van het sociale en fysieke domein om 
inwoners op beide vlakken meer integraal te helpen. 
 
 
 
 

3. Terugblik op het proces van ontwikkeling van de governance 
 
De CR vraagt zich af wat iedereen hiervan geleerd heeft. De bestuurder geeft aan dat het proces 
alles behalve fraai is verlopen. Dit wordt ook erkend door de Raad van Toezicht, zij reflecteren op 
het proces in eigen kring. Daarnaast geeft het volgens bestuurder aan hoe belangrijk het is om 
ieders rol duidelijk te houden. Dit is een aandachtspunt in het vervolg.  Het samenspel moet goed 
zijn.  
 
De bestuurder geeft aan dat achteraf gezien de rolvervaging eerder en duidelijker geadresseerd 
had moeten worden. Dit is eind september aangekaart en inmiddels is daar de nodige duidelijkheid 
ontstaan.  
 
De CR vraagt zich af of de bestuurder adviezen heeft waarmee de CR beter contact kan houden met 
de RvT en kan samenwerken. Bestuurder geeft aan dat hij de RvT heeft geadviseerd om zich meer 
te verdiepen in wat er speelt bij de stichtingen en in welke situatie zij verkeren. Daarnaast geeft de 
bestuurder aan dat de RvT in de WOR twee keer per jaar een overleg heeft met de 
medezeggenschap. Dat kun je aangrijpen als medezeggenschap om de RvT bij te praten over wat er 
speelt. Ten slotte kan de RvT zich ook meer laten zien op de werkvloer, zodat zij op de hoogte 
kunnen blijven van wat er op de werkvloer leeft.  
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4. Wettelijke basis CR en Informatievoorziening als het CMT vervalt 
Als het CMT ophoudt te bestaan, dient er een andere vorm gevonden te worden om de inbreng van 
cliënten in de medezeggenschap te borgen. De CR vraagt de bestuurder welke randvoorwaarden hij 
denkt te moeten gaan scheppen voor de medezeggenschap van cliënten.  
 
De bestuurder geeft aan dat de inhoud hierbij centraal moet staan. 
 
De bestuurder geeft aan dat het voornemen is om de medezeggenschap voor cliënten vorm te 
geven door middel van een ondernemingsovereenkomst. Met die afspraken willen we de 
cliëntenraad goed ondersteunen.  
 
Daarnaast zou het goed zijn als de CR uitbreiding krijgt met extra leden. De bestuurder geeft aan 
dat de gemeente ook de samenwerking met bewonersinitiatieven wil bevorderen. Dit biedt 
mogelijk een ingang om inwoners uit de wijken aan tafel te krijgen bij de CR.  
 
Verder is de aansluiting tussen de CR en wat er gebeurt in de wijken. Daar kunnen aanvullende 
vormen van participatie zorgen voor extra invulling van de medezeggenschap voor  cliënten.  
 
Hier kan extra invulling worden gegeven in de ondernemingsovereenkomst.  
 
De CR geeft aan dat zij de inhoud en de structuur eerst helder willen krijgen, daarna kan er gekeken 
worden naar de uitbreiding van leden. 
 
 

5. Functioneren CR afgelopen periode 
De CR is benieuwd wat de bestuurder vindt van het functioneren van de CR van de afgelopen 
periode. De bestuurder geeft aan dat de inhoud goed beheerst wordt door de CR en dat daar goed 
over te praten valt met de CR. Het zou fijn zijn als er wat meer mensen bij de CR komen. 
  

6. Ontwikkelingen Maaltijdservice 
Er is een raadsbrief langsgekomen met wat informatie over maaltijdservice. Eerder is er ook 
toegezegd door de wethouder dat er een evaluatie zou komen.  
De informatie in de raadsbrief kan volgens de CR niet doorgaan voor een evaluatie. 
 
Cr vraagt bestuurder hoe de betrokkenheid daar op dit moment bij is. Bestuurder geeft aan dat die 
beperkt is, de meeste zaken zijn inmiddels afgerond.  
 
Er wordt afgesproken dat er een brief van de CR over de beloofde evaluatie via de bestuurder naar 
de wethouder gaat. Daarnaast gaat de CR ook even in gesprek met de Cliëntenraad WMO. De CR 
leden komen hier op terug bij de bestuurder.  
 
Overigens is er nog geen reactie op het bezwaarschrift Maaltijdservice.  
 

7. Rondvraag 
 


